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 Utdragsbestyrkande 
  

 
 

 
 

Plats och tid Mejeriet,  Skillingaryd   , klockan 10:00 – 11:40 
 

Beslutande Kenth Williamsson, KS 
Stig Svensson, KS 
Jan-Erik Aronsson, SD 
Ann-Katrin Löfstedt, SN 
Benkt Johansson, KS 
Thomas Axelsson, KS 
Kristin Stark, SPF 
Erling Andersson, SPF 
Monika Andersson, PRO 
Gun Andersson, PRO 
 
 
 

 Ewa Carlsson, sekreterare 
Ingrid Siltala, ersättare PRO 
 

 
 
 

  
Justerare Kristin Stark Paragrafer 23 - 32 
Justeringens 
plats   och tid 
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§ 23 
Mötets öppnande  
Kent Williamsson öppnar sammanträdet. 
 
§ 24 Dagordning 
Dagordningen godkänns.  
 
§ 25 
Val av justerare 
Kristin Stark, SPF väljs att justera dagens protokoll.  
 
§ 26 
Skrivelse gällande låsta dörrar, Framgången 4 A och B 
 
Pensionärsrådet har 2023-06-12 erhållit en skrivelse från boende på 
Framgången 4 A och B i Vaggeryd. De boende är missnöjda med att 
fastigheten hålles låst och på så sätt förhindrar s.k. spontanbesök. 
 
Ulf Ekholm, VSBo informerar om anledning till låsta dörrar på Framgången 
4 A och B i Vaggeryd. 
Ulf berättar att de boende har en tagg som öppnar dörren, samt att det i 
telefonen Iphone finns en App. som man kan öppna dörren med. De 
anhöriga och vänner som önskar kan även de få en tagg. 
Förhoppningen är att de boende ska känna en trygghetskänsla, när inte vem 
som helst kan komma in i fastigheten. Det är tyvärr allt vanligare med 
bedrägerier m.m. och då särskilt mot äldre människor. 
VSBo kan även spåra vem som tagit sig en med en tagg – om det skulle var 
så att den kommer i orätta händer kan den stoppas. 
Samhällsfunktioner såsom , hemtjänst, ambulans, räddningstjänst m.m. har 
fått en tagg och valt en fyrsiffrig kod. Så även här kan VSBo spåra vem som 
använt taggen. 
I VSBo fastigheter finns det olika låssystem och just på Framgången testar 
man denna. En del fastigheter har koder och en del porttelefon. 
 
 
§ 27 
Sammanträdesportal 
Det har framförts synpunkter om att det är svårt att hitta protokoll från 
Pensionärsrådets sammanträden. 
 
Sekreteraren visar kommunens webbplats där man på första sidan under 
rubriken Hitta rätt på ett enkelt sätt hittar protokoll från kommunens 
samtliga nämnder och styrelser. Följ nedanstående instruktion: 
 
Välj grön box Sammanträdesportal, leta rätt på Pensionärsråd på listan, 
välj kommande eller tidigare och rätt datum, nu kan du välja antingen 
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kallelse eller protokoll. 
 
Här hittar man protokoll från 2023, äldre protokoll finns på Pensionärsrådets 
sida på kommunens webbplats. Du hittar lättast dit genom att skriva 
Pensionärsråd i sökrutan 
 

 
Och en lista kommer upp där du lätt väljer Pensionärsrådet 
 

 
 
§ 28 
Budget 2024 
Kenth Williamsson informerar om det nationella ekonomiska läget som 
råder. 
Konjunkturläget försvagas och svensk ekonomi bedöms vara i 
lågkonjunktur år 2023. Den höga inflationen och högre räntor tillsammans 
med en vikande omvärldsefterfrågan är de främsta skälen till att 
konjunkturen viker. 
 
År 2024 blir ett tufft år för Vaggeryds kommun. Fullmäktige har satt ett 
resultatmål på 3 % överskott vilket motsvarar 31 mkr. Det saknas ca 13 mkr 
för att uppnå målet. 
 
Äskanden från nämnder och styrelser uppgår till 38 mkr. 
 
Finns förhoppningar om ytterligare statsbidrag, hittills är ÄO-lyftet klart 
som innebär medel för utbildning av vårdpersonal. 
 
 
§ 29 
Information från socialnämnden 
Ann-Katrin Löfstedt besvarar de frågor som ställts gällande socialnämndens 
verksamhet: 
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• Kriterier för biståndsbedömt trygghetsboende 
Verksamheten beslutades under hösten 2022 och startade upp under 
våren 2023. Idag är det 6 lgh klara på Kastanjen 3. Och 2 personer 
bor där och ytterligare en person på väg. Kriterierna som satts ska 
ses som en riktning och varje beslut föregås av en individuell 
prövning. 
Ytterligare en avdelning görs om (Kastanjen 4) som ger ytterligare 6 
– 9 lgh. En utvärdering av boendet kommer att ske under mars/april 
2024, då tar man även ställning till om nuvarande riktlinjer ska 
förändras eller inte. 

• ÄO-lyftet har för närvarande 21 studerande på Fenix, varav 3 tar 
examen i december 2023. Personalen är då anställt på 100 %, arbetar 
75% och studerar 25%. 

• Vem aktualiserar ökat behov hos en hemtjänsttagare? Främst är 
det den enskilde själv, dessutom aktualiserar personalen ett ändrat 
vårdbehov till biståndshandläggaren. 

• Dagverksamhet för dementa. Idag har 4 personer beslut om 
dagverksamhet. Deltagare på verksamheten varierar mellan 1 – 3 
personer/gång. Under semestermånaden var verksamheten stängd. 

• Arbetstidsdirektivet, hur påverkas våra brukare? 
Arbetstidsdirektivet innebär att nattvilan måste uppgå till 11 timmar 
(tidigare 9 timmar) och träder ikraft 1 oktober 2023. Förvaltningen 
har tillsammans med chefer, personal och fackliga representanter 
tagit fram nya scheman. De delade turerna är borta liksom de s.k. 
rygg mot rygg passen (arbetar kväll och börjar tidig morron). De nya 
schemana innebär arbete varannan helg. Ytterligare personal 
kommer att behövas i verksamheten och på så sätt kan 
personalkontinuiten påverkas. 

 
 
§ 30 
Ersättning till föreningarna 
Sekreteraren redogör över de nya reglerna gällande ersättning till deltagande 
föreningar på Pensionärsrådets sammanträde. 
 
Parlamentariska gruppen i kommunen tog inför nya mandatperioden fram 
ett förslag på nytt arvodesreglemente. Kommunfullmäktige antog detta. 
Där beslutades att deltagare i kommunens olika råd erhåller en ersättning 
om 500 kronor/sammanträde/närvarande förening. 
Ersättningen utbetalas i december månad. 
 
Sekreteraren delar ut en ansökningsblankett som ska fyllas i och återlämnas 
till sekreteraren. 
 
Enligt Pensionärsrådets reglemente ska även reseersättning utbetalas till 
deltagare i rådet. 
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§ 31 
Information, Mejeriet 
Verksamhetschefen för äldreomsorgen informerar om verksamheten på 
Mejeriet. Alice Sundström, tillträdde som ny chef i januari 2023. 
En dialog pågår med kultur- och fritidsnämnden om driften av det s.k. SPA-
enheten på Mejeriet. Förvaltningen saknar rätt kompetens för att sköta den 
anläggningen.  
Under vecka 40 kommer seniorveckan att anordnas, då kommer olika 
aktiviteter att äga rum på Mejeriet. Program finns tillgängligt på 
kommunens webbplats. 
 
Mejeriets konferenssal används flitigt, då det är många professioner i huset. 
Där hålls utbildningar och arbetsplatsträffar. 
Träffpunktsverksamheten har också många besökare.  
Det finns önskemål från PRO om att få använda konferenslokal och 
aktivitetslokalen till sina medlemsmöten. Som det ser ut idag är lokalerna 
inte lediga förrän efter kl. 16:00 och på helgerna. 
Uppskattningsvis rymmer dessa lokaler 60-70 personer. 
 
Verksamhetschefen är inte motsträvig till att låna ut lokalerna. 
 
§ 32 
Nästa sammanträde 
 
Pensionärsråd S k. förmöte 
2023-12-11 2023-11-27 

 
Rådet sammanträder mellan kl. 10:00 – 12:00. Plats meddelas inför varje 
sammanträde. 
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